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Mieszkaricy Wloclawka i przyje2diaj4cy do nas tury5ci chqtnie odwiedzajE nadwiSlanskie

Bulwary oraz ciqg pieszo-rowerowy od Parku im. Henryka Sienkiewicza do Parku Na Slodowie.

Niestety, zar6wno koryto Zglowiqczki jak i brzegi Wisly s4 zaro5niqte. Wloclawianie wiedz4,

ze za stan rzek i ich brzeg6w odpowiadajq Wody Polskie. Dlatego tez w ich mieniu bardzo proszq

o podjqcie stosownych rozm6w z Dyrekcjq W6d Polskich i ustalenie takiego harmonogramu prac

w zakresie dbania o estetykq rzek przeplywajqcych przez nasze miasto, by mieszkaricy mogli
z przyjemno6ci4 spqdzad czas w naszych parkach i na Bulwarach.
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